
 

Are you auto-motivated? Welcome! 
 
 Continental Automotive Systems (Shanghai) Co., Ltd is wholly owned by Continental AG, established in 2001 and located in 
Jiading Industrial Zone, Shanghai, with registered capital of €40 million. We have passed ISO/TS16949:2002 and 
ISO14001:1996. Our main products include Electronic Brake Systems, Instrumentation &Driver HMI, Transmission System, 
Engine System, Body & Security System and Sensor and so on. We, together with our products and services, make the safety, 
comfort and fun of driving best! 

大陆泰密克汽车系统（上海）有限公司系德国大陆集团的独资公司，于 2001 年成立于上海嘉定工业区，注册资本 4000 万欧元。公

司分别通过了 ISO/TS16949:2002 质量体系认证及 ISO14001:1996 环境体系认证，主要产品包括包括电子制动系统、仪表系统、

传动系统、引擎系统、车身安全系统、传感器等。我们致力于成为提供驾乘安全、舒适及乐趣的一流供应商！ 

 

 

Trainee/管理培训生 

Program Description 项目描述:  

 

> The Program is designed to prepare talent individuals for key positions in Continental Automotive System Shanghai by 
offering an intensive twenty four-month training period with challenging assignment, which currently is open to junior students. 

CAS Shanghai 的管理培训生的项目是为公司目标职能部门储备人才而开发设计的。此项针对大三的学生，通过为期两年的强化

培训及发展培养，使同学们在毕业时可以掌握所需的技能。 

 
 
 
 

The Program includes 项目包含: 

> Individual development according to field of Expertise;针对个人的发展培养计划 

> Work Rotation in different departments;轮岗机制 

> Project assignments;项目委派 

> Trainings on-job, technical, communication and leadership skills;技术，沟通及领导力等在职培训 

> Mentoring by experienced managers and HR experts;部门及 HR 一对一导师辅导 

> Exposure to Management;与管理层沟通的机会 

> Networking.拓宽人际网络 

 
 
 
 

Job requirements 职位要求: 

> Junior Student（Grade 3）for bachelor degree or above,主要针对全日制本科院校的大三学生 

> Fulltime for summer and winter holidays and at least 3 working days per week available for the rest 一定的出勤率 

> Good command of both oral and written English 优秀的英语口语及读写能力 

> Good communication skills, team work spirit and self-awareness 具有很好的沟通，团队协作及自我驱动能力 

 

Ready to drive with Continental? Your contact partner: Continental AG, Ms. Gloria Chen, Human Resources 
Email address: Gloria.Chen@continental-corporation.com   Contact number: 021 3916 3716 
 
 

Administrator
文本框
简历投递截止时间：2014年11月26日（周三）




